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PROTOKÓŁ nr XI 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 19 grudnia 2019 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 12 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 

 

Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Przewodniczący zaproponował dodanie 

punktu nr 1d) w porządku obrad – głosowanie w sprawie wniesionych uwag do Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Osiek. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem porządku obrad:  - 11 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymał się:    -   1 radny 

 

Porządek obrad został przyjęty większością głosów. 

 

Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.  

Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Protokół z poprzedniej sesji nr X z dnia 21 listopada 2019 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1d) Głosowanie w sprawie wniesionych uwag do Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Osiek. 

 

Proces uzgodnienia studium oraz wniesione uwagi przedstawił inspektor Marek Bukowski. 

 

Radna Teresa Eggert zadała pytanie czy w uchwale zostały poprawione nieprawidłowości 

z części opisowej – odpowiedzi udzielił Przewodniczący – głosowanie w tej sprawie jest 

w punkcie nr 3. Radny Jerzy Kłos wniósł o zakończenie dyskusji w tej kwestii. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie wniesionych uwag. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  



2 
 

Uwagi do Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Osiek 

zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Osiek. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Przewodniczący obrad zarządził 

głosowanie w sprawie uchwały. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 11 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymał się:    -   1 radny  

 

Uchwała nr  XI/71/2019 została przyjęte większością głosów. 

 

Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Osiek nr III/10/2018 z dnia 

20 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Osiek na lata 2019-2023. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Przewodniczący obrad zarządził 

głosowanie w sprawie wniesionych uwag. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr  XI/72/2019  została przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania aktualizacji Programu 

ochrony środowiska dla Gminy Osiek na lata 2016-2019 z perspektywą na lata 2020-2023. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Przewodniczący obrad zarządził 

głosowanie w sprawie wniesionych uwag. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr  XI/73/2019  została przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Proponowane zmiany omówił Skarbnik Andrzej Krzywiński. Połączone Komisje są za 

przyjęciem proponowanej uchwały. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie 

wniesionych uwag. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     -  0 radnych 

Wstrzymało się:    -  0 radnych  

 

Uchwała nr XI/74/2019  została przyjęte jednogłośnie. 
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Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Przewodniczący obrad zarządził 

głosowanie w sprawie wniesionych uwag. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XI/75/2019  została przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osiek.   

 

Skarbnik Andrzej Krzywiński odczytał pozytywną opinię RIO w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie wniesionych uwag. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XI/76/2019  została przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Osiek na rok 2020.  

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Skarbnik Andrzej Krzywiński 

odczytał pozytywną opinię RIO. Radny Jerzy Kłos przedstawił najważniejsze cele 

inwestycyjne na rok 2020. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie wniesionych 

uwag. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 11 radnych  

                                                                               

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

Jedna osoba nie głosowała                             - 1 radny  

 

Uchwała nr XI/77/2019 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 9 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

 

Radny Leszek Waliński zadał pytanie o spotkanie w Kaliskach – odpowiedzi udzielił Wójt – 

inwestycja była szeroka i dotyczyła także kanalizacji – kwota ok. 16 -17 mln zł. 

 

Ad. 10 Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Wojciech Śliwiński poprosił o przedstawienie się nowego radcy prawnego – 

Mecenasa Marcina Burakowskiego. 
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Radna Teresa Eggert poprosiła o naprawę drogi w Głuchym, w miejscu zawracania autobusu 

– Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – naprawa odbywa się na bieżąco i będzie 

sprawdzana. 

Radna Powiatu Starogardzkiego Stanisława Kurowska przedstawiła znaczące wydarzenia, 

które odbyły się na terenie naszego powiatu. 

Mieszkaniec gminy Edward Urban przedstawił swoje stanowisko na temat zatrudnienia osób 

niepełnosprawnych i spółdzielni. 

 

Ad.11 Zakończenie obrad. 

Obrady sesji zakończone zostały o godz. 17:59. 

 

 

 

 

Protokołowała:     Przewodniczący Rady Gminy  

Joanna Chabowska                                                            Wojciech Śliwiński 


